
Referat fra bestyrelsesmøde September 2010 

 Skolesti.Vi blev enige om at kontakte Teknisk forvaltning igen (3. gang). Muligvis sendes det videre 
til nogle politikere (Lars 72). 

 Fællesareal. Skulle blive færdigt om få uge når skuret bliver sat op omkring uge 42. 
 Regnskabet som det ser indtil nu. Vi har ca 70.000 tilbage til resten af af året, så det ser fint ud 
 Forslag til Nyanskaffelser. (Grill, juletræ, dække til sandkasse, lugning i hæk...osv). Vi blev 

enige om at: Købe kvalitetstelt som passer i mål til vores terrasse som så kan lånes mod mindre 
betaling (Martin 56). Anskaffe juletræ med lys i til december måned, som kan stå på fællesarealet og 
give god stemning :-) (Martin 58). Samtidig blev vi enige om at afholde en arbejdsweekend til foråret, 
hvor der skal luges og skiftes sand i sandkassen.  

 Vælge vedligeholdere af fællesarealet. Vi har 2 tilbud (se bilag) Martin 56 har et andet tilbud. 
Vi prøver at finde nogle flere inden vi vælger (Michael 74 og Martin 56). 

 Nyt fra Ejbyforum. intet nyt 
 Henstilling af ting på fællesareal. Vi sender sedler rundt med henstillign om, at folk holder deres 

ting på egen matrikkel. 
 Hvor og hvornår skal middagen være i år (læs: efter 1/1-11). Det bliver til februar og vi skal på 

MASH. 
 Evt. Intet. 

 


